
INSPREKEN COMMISSIE RUIMTE EN ECONOMIE 3 DECEMBER 2012 

Geachte voorzitter,  leden van het college en leden van de commissie ruimte en economie, 

Mijn naam is Hakim Tampoebolon ik spreek hier als voorzitter van de Dorpsraad Dinteloord en 

Prinsenland. 

Graag wil ik reageren op  het ingekomen stuk nummer 7, de reactie van de gemeente op de 
melding van ENECO en RWE rijkscoördinatieregeling  Windpark Krammer-Volkerak welke als 
bijlage was toegevoegd. 
 
Wij zijn uiteraard verheugd, dat de reactie van de gemeente  geheel in lijn is met de gemeentelijke 
structuurvisie, waarin het aandeel van de gemeente Steenbergen in het regionale aanbod 
verankerd ligt. Wij zijn ook blij dat de Provinciale Staten het regionale aanbod hebben aanvaard. 
 
Uit de correspondentie van ENECO en RWE blijkt, dat deze partijen van mening zijn dat er 
voldoende draagvlak is onder de bevolking van met name Dinteloord voor de plaatsing van 18 
windturbines in de Anna- en Drievriendenpolder. Badinerend wordt gesproken over “een 
actiegroep bestaande uit 10 gezinnen”.  Niet vermeld wordt dat deze actiegroep een enquête heeft 
gehouden met een duidelijke uitkomst. De volgende spreker zal u zeer waarschijnlijk daar nader 
over informeren. 
 
Elders in de correspondentie wordt gemeld: “De Dorpsraad heeft een enquête gehouden waaruit 
blijkt dat de Dinteloorders voor windenergie zijn, maar kritisch zijn als het gaat om windenergie in 
hun eigen leefomgeving”.  
 
Nee heren van ENECO en RWE, de Dinteloorders zijn niet kritisch, ze zijn ronduit tegen de 
windturbines in de open polders. De schriftelijke enquête, die onder alle 2300+ huishoudens in 
Dinteloord gehouden werd, had een response van meer dan 30%.  Meer dan 60% van de 
ondervraagden was tegen plaatsing, zowel in de Anna- en Drievriendenpolder als langs de A4. 
 
Wij hebben begrepen, dat er thans een moratorium is tot 1 februari 2013 op projecten die vallen 
onder de rijkscoördinatieregeling, maar die buiten de provinciale zoekgebieden liggen. Het project 
Krammer-Volkerak is zo’n project. De ontwikkeling rond de rijksstructuur visie “Windenergie op 
land”  wordt afgewacht. 
 
Wij kunnen u melden, dat de Dorpsraad tezamen met 87 andere groeperingen zienswijzen op 
deze structuurvisie heeft ingebracht. Deze komen er in het kort op neer, dat de rijksoverheid wordt 
opgeroepen, niet langer uit te gaan van  computermodellen en berekeningen, maar de visie en het 
beleid te baseren op actuele gegevens, die thans ruimschoots voorhanden zijn.  Dit betreft b.v. de 
netto opbrengsten van de windenergie en de geluidsbelasting. Ook wordt de minister gevraagd de 
gezondheidsaspecten grondig te onderzoeken. 
 
De Dorpsraad zal de ontwikkelingen kritisch blijven volgen en hoopt dat de gemeentelijke en 
provinciale bestuurders de signalen, die vanuit de Dinteloordse samenleving zijn gegeven, serieus 
zullen blijven nemen. 
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